



## ALLIANZ KAMPUNGKU

# Lindungi rumah anda daripada kebakaran, banjir atau ribut

Pelan Insurans **Allianz KampungKu** adalah pelan perlindungan untuk bangunan atau isi kandungan rumah. Tidak kira sama ada anda seorang pemilik rumah atau penyewa, Allianz boleh membantu melindungi rumah anda daripada kejadian yang tidak diduga.



**RM10,000 Jumlah Yang Diinsuranskan untuk perlindungan Kebakaran dan Kilat**  
Untuk Bangunan (kecuali asas bangunan) dan/atau Isi Kandungan Rumah



**Bayaran RM1,000 sekali gus untuk Faedah Bantuan Kecemasan**

Kebakaran, Banjir atau Ribut

Bayaran sekali gus terpakai untuk mana-mana satu kerugian dan jumlah keseluruhan manfaat ini



**Bayaran RM1,000 untuk Kemalangan Diri**

Kematian atau Hilang Upaya Kekal atau Perbelanjaan Pengebumian akibat Kemalangan untuk Orang Yang Diinsuranskan atau satu (1) ahli keluarga terdekat

Bayaran sekali gus terpakai untuk mana-mana satu kerugian dan jumlah keseluruhan manfaat ini

### Premium dan caj

Jumlah premium adalah RM70.75 (tidak termasuk Cukai Perkhidmatan) setahun.

Duti setem dikecualikan sehingga 31/12/2025. Selepas itu, duti setem RM10 perlu dibayar bermula 1/1/2026.

Amaan Cukai Perkhidmatan ("CP") di sini mungkin tertakluk kepada perubahan kerana kadar CP yang digunakan hendaklah berdasarkan kadar semasa mengikut undang-undang Malaysia.

### Nota penting

Anda hendaklah membaca dan memahami polisi insurans dan berbincang dengan ejen insurans atau menghubungi terus syarikat insurans untuk keterangan lanjut. Risalah ini bukanlah Kontrak Insurans. Penerangan perlindungan yang disediakan hanyalah ringkasan untuk rujukan cepat dan mudah. Terma, faedah, syarat dan pengecualian dinyatakan dengan jelas di dalam Polisi.

### Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad 200601015674(735426-V)

Dilisenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia  
Ahli PIDM

Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad atau PIDM (layari [www.pidm.gov.my](http://www.pidm.gov.my))